
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 12. december 2022 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent Søren Jakobsen   

Fraværende  Kamilla 

 

Referat  

1. Godkendelse af referat. 

 Godkendt. 

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

Intet. 

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

Donationen fra Murermester IB Hansen Fond er investeret i 

udendørsrekvisitter og udendørsmøbler i skolegården. 

Ovennævnte opstilles til foråret.  

Elevrådet er deltagende omkring placeringen. 

 

Arbejdet med boden skrider frem. Vi regner med at kunne åbne først i det 

nye skoleår. 

 

Efter et turbulent første halve skoleår, med flere længerevarende 

fraværsperioder blandt personalet, er vi nu tæt på at have vores faste 

personale tilbage. 

 

Forvaltningen kommer på kvalitetsbesøg i begyndelsen af det nye kalenderår. 

 

4. Meddelelser fra forpersonen.  

Intet. 

 

 

 

 



 

 

 
Side 2 af 3 

5. Nyt fra elevrådet. 

Frikvartersordningen – Udskolingens Fodboldturnering kører godt. 

Princip for ordensregler bearbejdet i elevrådet. Forslaget blev læst op for 

skolebestyrelsen. Princippet er punkt på næste møde. 

Frugtordningen foreslået på 5.-9. årgang. Ca. 230 adspurgte – pæn tilslutning 

fra eleverne, så der er opbakning til frugtordningen. Der arbejdes videre med 

denne. 

Det lille elevråd ønsker spejle på toiletterne – Claus bevilgede straks spejlene. 

 

 

6. Indsatsområder & prioriteringer. 

 Stærke børnefællesskaber 

Ledelsen kommer med et udspil til et kommende skolebestyrelsesmøde. 

 Økonomisk drift af HHA 

 

7. Mødedatoer 2023 – frem til august, mandage kl. 18.30  

23. januar 

20. februar 

20. marts 

24. april 

22. maj 

19. juni 

21. august 

 

8. Forberedelse kommende dialogmøde marts. 

 emner/ punkter man ønsker taget op 

- De stærke elever – talentudvikling – internt/eksternt. 

- Flere to-lærere. 

- Undervisningsdifferentiering. 

 

Punktet fortsættes på næste skolebestyrelsesmøde. 
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9. Folkegaven. 

En enig skolebestyrelse besluttede at pengene fra Folkegaven indgår i projekt 

opgradering af skolegården – se også punkt 3. 

 

10. Trivsel. 

CT informerede om trivselsmålingen fra 2021/2022. 

Skolens generelle trivsel ligger på 92,7% sammenlignet med et 

landsgennemsnit på 89,8%. 

Et fokuspunkt der skiller sig ud, er elevernes manglende medindflydelse på 

undervisningen.  

Næste trivselsmåling sættes i gang til januar/februar. 

Hver klasse vil efterfølgende udpege to/tre fokuspunkter fra deres lokale 

trivselsmåling. 

Trivselsmålingen er en del af kvalitetssamtalen med forvaltningen. 

  

11. Besøg fra lokalrådet. 

Morten Ejby fra Aarup Lokalråd fortalte om lokalrådets arbejde. 

Skolen har fast plads i lokalrådet, som skolebestyrelsen udpeger et medlem 

til at besætte. 

Dea repræsenterer frem over Aarupskolen i Aarup Lokalråd. 

 

12. Bordet rundt. 

Intet. 

 

13. Evt. 2 min. 

Intet.  

 

 

 


